خبر صحفي



للنشر الفوري الأحد، 23 يونيو 2019

تشارك شركة بتلكو في أسبوع الاتصالات الدولية 2019

المنامة، البحرين: تشارك شركة بتلكو في فعاليات اسبوع الاتصالات الدولية (ITW) 2019 الذي يعقد في الفترة ما بين 23 وحتى 26 يونيو بمدينة أتلانتا، الولايات المتحدة الأمريكية ويستقطب ما يقارب 2000 شركة من 135 دولة وبحضور 7000 شخص من جميع القطاعات المهتمة بالاتصالات والخدمات المتعلقة بها.

ويعد هذا الحدث السنوي هو الأبرز فيما يتعلق بحلول الاتصالات الدولية ويعتبر فرصة لتبادل المعلومات والخبرات ومناقشة فرص التعاون والشراكة بين كبرى شركات الاتصال ومزودي الخدمة.

وتحرص بتلكو على حضور هذا الملتقى لما يمثله من أهمية لمنتجاتها المختصة بشبكات الاتصال الدولية مثل منصة Global Zone الرقمية المحايدة ومنصة المنامة لتبادل الإنترنت Manama IX، بالإضافة إلى شبكة بتلكو الدولية المتمركزة حول تسهيل حركة البيانات وتعزيز مراكز عبور البيانات.

وسوف يمثل السيد عادل الديلمي، الرئيس التنفيذي لقطاع الأعمال العالمية شركة بتلكو في أسبوع الاتصالات الدولية و2019 والذي صرح قائلاً: "نحرص دائماً على الوقوف على كل ما هو جديد في عالم الاتصالات الدولية والحلول الرقمية والخدمات المتعلقة بالإنترنت ونقل البيانات بالإضافة إلى التواصل مع كبرى الشركات في هذا المجال وتبادل الخبرات معهم بما يتماشى مع استراتيجية الشركة للتحول الرقمي."

تعليق الصورة:

السيد عادل الديلمي، الرئيس التنفيذي لقطاع الأعمال العالمية في شركة بتلكو.

- انتهی –

صدر هذا البيان الصحفي من قسم التواصل المؤسسي والمسؤولية الاجتماعية بشركة بتلكو لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال على مكتب العلاقات العامة بشركة بتلكو على: / Public.Relations@btc.com.bh Fax +973 17611898



For immediate release

Sunday, 23rd June 2019

Batelco Participates in International Telecoms Week 2019

Manama, Bahrain: Batelco announces its participation in the International Telecoms Week (ITW) 2019, one of the most highly anticipated in terms of international communications and

solutions, which will be held from 23 to 26 June in Atlanta, United States of America.

The event is set to attract approximately 2,000 companies from 135 countries, as well as 7,000 attendees from across all fields of communications and its related services, while providing the

opportunity for the exchange of knowledge and experiences. ITW also serves as a platform for discussing partnership and collaboration opportunities between major telecommunications

companies and service providers.

Batelco is keen to participate in this event due to its focus on the global business market, as it

provides the ideal platform to showcase Batelco's latest products and services such as Global Zone, carrier neutral transit zone and Manama IX, which serves as neutral Internet traffic

exchange platform where both are focused on the facilitation of data traffic and the

strengthening of data transit centres.

Representing Batelco at the event is Chief Global Business Officer, Adel Al-Daylami who commented, "Through key events such as ITW, Batelco is able to keep up to date with the latest

developments in the world of international communications, as well as digital solutions and services related to both the internet and the transmission of data. The event also provides the

ideal platform to communicate with other major players in the telecommunications industry,

while facilitating and encouraging the exchange of knowledge, all of which come in line with the

Company's digital transformation strategy."

Caption: Batelco Chief Global Business Officer Adel Al-Daylami.

-Ends-

This press release has been issued by Batelco Corporate Communications & CSR Department. For further information, please contact Public.Relations@btc.com.bh / Fax +973 17611898